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1. Møtereferat 
 

Dato: 19.05.2010 

Tidspunkt kl.: 19:00 – 22:00 

Sted: Nikolai 

Referent: Håkon Dufseth 

 Styremøte Vangsåsen Vel 

 

Deltakere 

Oddvar Dufseth oddvar.dufseth@c2i.net 

Vidar Aasen regulus-va@hotmail.com 

Lise K. Stensrud lise.k.stensrud@sparebanken-hedmark.no 

Nikolai Hausammann nikolai@smartsync.no 

Arne Monsen post@loitengris.no 

Håkon Dufseth hakon.dufseth@no.ibm.com 

 

Agenda med kommentarer og aksjonspunkter 

FASTE SAKER: 

1. Godkjenning av innkalling 

Godkjent. 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte, 13.04. 

Godkjent. 

Oppfølging: 

- Oppslagstavlen på Vangseter tas vekk?  
Tas vekk (Vidar). 

- Materiale hos Atle Roaldstveit. 
Hentes av Lise. 

- Hjemmeside Velforbundet. Velforbundet har gått konkurs. 
Konkursbegjæring er anket av tre tidligere ansatte. 

- Vidar tar kontakt med Edel Aasen på Gåsbustua ang plass til nabotreff 1. oktober. 
Reservert. 

- Veståsløypa. Håkon tar ansvaret for å dekke til skiltene når de ikke trenger synes. 
Ikke utført.  Sende brev til Svv om det er behov (Håkon). 

- Kulturmidler fra kommunen. 
Ikke mottatt svar. 

- Midler fra Hedmarken Sparebank og Totens Sparebank. 
Ikke mottatt svar. 

- Hundeleven fra Vangsåsen hundepensjonat. Hva gjør du for å informere naboene, Nicolai? 
Ingen aksjoner gjort.  Nikolai vurderer dette selv. 

- Korslundkrysset Rundkjøring. 
Oddvar var i møte i april sammen med grunneierne og Svv.  Flyttes litt vestover.  Revidert 
planforslag er utarbeidet.  Planlagt utført i 2010. 
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- Hoppanlegget i Lierberget. 
Det jobbes med reguleringsplan for at denne kan legges ut til offentlig ettersyn ila. 
august/september. 

3. Medlemsliste. Økonomi (Lise) 

- Medlemsantall og –liste 
3 nye medlemmer; totalt 77. 

- Beholdning Sparebank Hedmark pr 13.04. 
Kr. 22.587,69.  

4. Rekruttering av medlemmer 

- Vi fortsetter vel som vi har gjort og prater med folk og reklamerer når vi treffes.  

5. Velkomsthilsen til nye beboere  

- Ta med siste infoblad og ønske velkommen – i hver våre roder. 
- Skal vi få tak i adresselista Hamar kommune bruker når de sender info til nye beboere? 

Oddvar sjekker med kommunen. 

6. Brosjyre/infoskriv 

- Innhold 
Tur til Raumyra 1. juni. 
Sommerfest Ormseter? 
Info om møtet på Ormseter: Vennefamilier. 
Stand på Wiik-dagen.  Interesserte? 
Dugnad 10. juni: 
Fjerning av utstyr fra lekeplasss på Kirkebyenga. 
Istandsetting av samlingsplass. 
Utplassering av de siste benkene/maling av de to siste. 
 

- Tid for utsendelse: Seinest 28. mai 

OPPFØLGINGSSAKER: 

7. Lekeplassen på Kirkebyenga  

- Fjerning av lekeapparatene 10. juni kl. 18. 
Status ikke mottatt fra Arne.  Oddvar lager infoplakat som henges opp på oppslagstavla på 
Kirkebyenga. 

8. Lokomobilen på Raumyra 

- Opplegg for turen 1. juni. Hva vil vi oppnå? Skal vi invitere noen spesielt? 
Samme opplegg som sist.  Kl. 18 på Ormsetermyra. 

9. Vedlikehold av krakkene 

- Kostnad (kr. 2.792) 
- Påskjønnelse til Svein-Erik og Arve 

Lise kjøper 2 fl. cognac (ca. 400 kr. pr. stk.) 
- Merking av krakkene med Vangsåsen vel 

Gjøres neste vår.  Vidar prøver å få laget sjablong. 
- Utkjøring av de siste krakkene 

4 krakker gjenstår – kjøres ut samtidig med dugnaden 10. juni eller tidligere 
2 ikke malt (1 har overvintret på skogsbilvegen, 1 hos Håkon – males ifm. dugnaden) 

10. Samlingsplass (Grillplass) langs skogsbilveien 

- Dugnad 10. juni. 
Vidar / Nikolai henter benk på Ilseng. 
Vidar kjøper postkasse og gjestebok. 
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- Arrangementet 18. juni kl. 18 
Grill, kull og tennvæske (Håkon) 
 

 

11. Velforeningens aktivitetsplan for 2010 
 Har vi ikke dekket alt fram til sommeren? 
Ok. 
 

12. Gjørsli fjelltak Oppfølging med bl.a. befaring med formannskapet 

Høringsuttalelse og tilleggsuttalelse er gitt.  Formannsskapet er invitert.  Svar ikke mottatt.  
Tiltakshaver jobber med å utrede trafikksikringstiltak for alternativene. 
Siste: Mottatt brev fra kommunen.  Vil sannsynligvis ikke bli behandlet før til høsten.  Kan bli i 
slutten av juni. 

13. Samarbeid med Ormseter Hvordan følger vi opp møtet med Morten Saltvik? 

Når er sommerfesten?  Kan settes på infoskrivet. 

14. Tur til Mikaelskirketomta Har vi noen interesse av å gjøre mer utav dette? 

Ca. 12 stk. deltok. 

15. Søppelplukking 

- Evaluering. 
Flere meldte seg.  Oddvar har oversikt over de som meldte seg. 

- Hvordan skal vi klare å engasjere flere/dekke hele området? 
Informere.  Be om folk til å melde seg. 

16. Merking av stier i området (Håkon) 

- Hvilke stier er merket? 
- Hvordan arbeider vi videre med dette? 

Ingen er merket ennå.  Skal merke ved Kluksetra neste uke.  Hvilke bør merkes?  Rundturer. 
Kontakt Olav Martinsen. 

NYE SAKER: 

17. Stedsutviklingsprosjektet Øvre Vang 
- Referat fra møtet 6. mai.  
- Hva er aktuelt å gå videre med for oss? 

Stinett. 
Wiik-dagen 11. sept. 

18. Hvorfor vil ikke folk bo på Kirkebyenga? 
Tas opp igjen på neste møte. 

19. Eventuelt 
Finne den store grana ovenfor Torvet ☺ 

20. Neste møte 

Tirsdag 17. august kl 1900 hos Lise.  Tema: 

- Infoskriv om aktivitetene utover høsten. 
- Vi går videre på aktivitetskalenderen 
- Gjørsli fjelltak? 

 

. 


